

THE PAVILIA FARM I Ballot Result of "the parking spaces that will be offered to be sold" According to Information on Sales Arrangements No. 1 for Residential Parking Spaces at THE PAVILIA FARM I issued on 24 April 2023
根據2023年4月24日公佈柏傲莊I住宅車位銷售安排資料1號中「將提供出售的車位」的抽籤結果

The check-in timeslot 報到時段	The Order of Priority 優先次序	The check-in venue# 報到地點#
2:30 p.m. – 3:00 p.m.	1 - 49	The Sales Office 售樓處

Address of The check-in venue:

Sales Office: Shops 3016 – 3018 & 3026, Level 3 of D-PARK, 398 Castle Peak Road, Tsuen Wan, Hong Kong

報到地點地址：

售樓處：香港荃灣青山道398號愉景新城第三層3016-3018 及 3026號舖

Notes 備註：

1. The balloting took place on 11/5/2023 and the balloting was performed by computer.

抽籤程序於2023年5月11日進行，抽籤以電腦操作。

2. Registrants who have submitted the Registration of Intent in accordance with the Information on Sales Arrangements No. 1 for Residential Parking Spaces at THE PAVILIA FARM I issued on 24 April 2023 shall personally attend the check-in venue.

The registrants must bring along:

a. an electronic copy or a printed copy of official receipt of valid Registration of Intent; and

b. his/her/their original H.K.I.D. Card(s) / Passport(s); and

c. the original copy of Business Registration Certificate, Certificate of Incorporation and the latest Annual Return of the registrant and the H.K.I.D. Card(s)/Passport(s) of all director(s) of the company (if the registrant is or comprises company(ies)); and

d. personal cheque for payment of the balance of the preliminary deposit (if applicable) of the Parking Space selected and purchased.

已根據2023年4月24日公佈之柏傲莊I住宅停車位銷售安排資料第1號已遞交購樓意向登記的登記人須按照上述之抽籤結果攜同其：

a. 有效的購樓意向登記的正式收據之電子本或列印本；及

b. 香港身份證 / 護照正本；及

c. 商業登記證書、公司註冊證書、最新的周年申報表和所有董事的香港身份證或護照正本(如登記人為或包括公司)；及

d. 私人支票以繳付選購之停車位的臨時訂金之餘額(如適用)。

Date of issue (發出日期): 11/5/2023

**THE PAVILIA FARM I Ballot Result of “the parking spaces that will be offered to be sold” According to
Information on Sales Arrangements No. 1 for Residential Parking Spaces at THE PAVILIA FARM I issued on 24 April 2023
根據2023年4月24日公布柏傲莊 I 住宅車位銷售安排資料1號中「將提供出售的車位」的抽籤結果**

Ballot result sequence 抽籤結果順序	Registration number 登記號碼
01	C10024A
02	C10043A
03	C10044A
04	C10040A
05	C10041A
06	C10018A
07	C10049A
08	C10037A
09	C10021A
10	C10029A
11	C10036A
12	C10014A
13	C10032A
14	C10002A
15	C10006A
16	C10047A
17	C10030A
18	C10042A
19	C10007A
20	C10026A
21	C10011A
22	C10033A
23	C10022A
24	C10045A
25	C10025A

Ballot result sequence 抽籤結果順序	Registration number 登記號碼
26	C10048A
27	C10035A
28	C10013A
29	C10028A
30	C10050A
31	C10039A
32	C10004A
33	C10017A
34	C10027A
35	C10008A
36	C10009A
37	C10005A
38	C10019A
39	C10015A
40	C10023A
41	C10016A
42	C10010A
43	C10034A
44	C10038A
45	C10003A
46	C10001A
47	C10046A
48	C10012A
49	C10031A

